聖 餐 主 日 崇 拜 程 序

2019 年 6 月 2 日   早上 11 時正
Sunday worship 
　
2. June 2019 11am
　
1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing




2.
宣召  Calls to Worship






3.
使徒信經  The Apostles' Creed 






4.
詩歌敬拜  Hymns
1.  坐在寶座上聖潔羔羊






2.  誰曾應許







3.  主你是我力量




5.
讚美禱告  Praise & Prayer






6.
讀經
*  舊約： 列王紀上  2 Kings  19：3–13



Scripture reading s
*  新約： 約翰一書  1 John  5：6–12


7.
聖餐  Holy Communion






8.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《歌羅西書給我們的教導》



Sermon
*  Topic：《Lessons to learn from the Colossians》


*  經文 Verses：歌羅西書  Colossians  2：6 - 7
9.
回應詩歌  Hymns
*  主你是我力量




10.
奉獻、代禱  Offerings、supplication





11.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions
12.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t



13.
安靜、鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing




講道經文 / Sermon Verses：歌羅西書  Colossians  2：6 - 7
　
2:6  你們既然接受了主基督耶穌，就當遵他而行，



2:7  在他裡面生根建造，信心堅固，正如你們所領的教訓，

感謝的心也更增長了。





******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：



→
為聖靈降臨節露天崇拜的預備和天氣禱告。





Pray for the open air worship on the second Pentecost day.


→
為6月16日街頭佈道的操練禱告，求主預備人心，預備願意走



出去的同工。Pray for the street evangelism on the 16 June. 



May God prepare hearts of people and those who are willing to go out. 


→
為有病痛，需要治療和有重擔的肢體禱告。Pray for the sick and weary.
→
為北歐聯合夏令會的籌備工作禱告。





Pray for the preparations for the Summer camp. 




家 園 訊 息  Announcement






歡迎弟兄姊妹和朋友參加主日崇拜！Welcome to the Sunday worship service！
→
感謝神，一年一次的同工退修營在週末順利進行，大家討論了同工間的

溝通，忙碌中的優先選擇及教會的異象和行動等主題。特別感謝執事會

Monica, 漢林和麗芳姊妹行政方面的籌備和牧者們的帶領分享。Thank God, 

the annual co-workers’retreat was carried out during the weekend. We discussed 

the issue of communication between the co-workers, how to set  priorities in the 

busy life, and the visions and actions of the church. Thanks to the preparation work
　
by the deacon board members Monica, Hanlin and Lifang and the  pastoral group.
→
崇拜後在一樓有長者以諾團契聚會，歡迎參加。主題為：看似最輕易

得勝的爭戰 - 第二課，約書亞記5章13節至6章27節。After the worship,

there will be monthly meeting for  the elderly Enoch Fellowship on the 


　
first fl. Title as: A battle that ostensibly easy to win (Chapter 2）Joshua 5:13 to 6:27
→
崇拜後聚會通知：（1）中文班家長休息區每週從13.00-14.00在三樓進行，

請邀請及鼓勵家長或新朋友；（2）宣教團契崇拜後，13.45在Ivy傳道家；

歡迎參加。Group Info: table for Chinese class parents on 3rd floor 13.00-14.00.

Please invite parents or new friends to participate. (2) Mission fellowship, after 
　
worship 13.45 in Ivy’s home. 
　
　
　
　
→
6月16日教會將與挪威街頭佈道(Gata Evangelie/ Open Air Campaigners) 機構

一起上街傳福音，接觸陌生人，請與秀芳（97736816）或張靜（99706555）

報名。On June 16th, the church will go to the streets with the Gata Evangelie/

Open Air Campaigners to evangelize and contact strangers. Please sign up 
　
with Xiufang（97736816）/Maria or Zhang Jing（99706555）.
　
→
6月5日-8月1日香港播道神學院的三年級學生吳以諾弟兄將在教會實習

兩個月，了解教會各方面的事工，在牧者的帶領下學習事奉。教會將負擔

他在奧斯陸的食宿和交通費用，請代禱關心。From June 5th to August 1st, 

a theological student from Hong Kong Evangelical Theological Seminary, Brother

Enoch Ng, will come to our church for two months internship, to learn about the 

ministry, and to learn to serve. The church will pay his living and transportation 
　
expenses in Oslo. Please pray for him.
　
　
　
　
→
新生嬰孩祝福/奉獻禮改為6月23日與Alive聯合崇拜一起進行，請家長

帶著上年新生嬰孩參加祈福奉獻, 也歡迎所有孩子一起參加。



The children's blessing/dedication service will be held on June 23rd  in the 
　
joint worship with Alive. Please bring the newborn babies，and children along.
→
聖靈降臨節多文化露天崇拜：6月10日（禮拜一）上午11.00在St.Hanshaugen

（教會邊上）的公園舉行多文化聯合崇拜及慶祝，歡迎大家參加。On the 

second Pentecost June 10 (Monday), at 11.00 am, there will be multicultural worship 

service and celebration in St. Hanshaugen Park. All are welcome.



執事會2019年4-5月決定事項 / Deacon board decisions in April and May 2019
1)
決定教會2019年同工退修會兒童參加者費用及教會補助部份：




12歲以上參加者營費為300 nok，4-12歲為150 nok，四歲以下免費，



其餘的費用由教會補助負擔。Decision on the participant fee of the church  



co-workers’retreat 2019. Children above 12 year-old, 300 nok, 




4 to 12 year-old, 150 nok, 4 year-old below for free.




2)
決定為夏令會租用巴士，收費標準，往返800 nok, 單程 500 nok. 




Decision on renting a bus for transportation of the Summer Camp 2019. 




Fees, return trip 800 nok, one way trip 500 nok.





3)
決定更新與加拿大宣道會有關Ivy傳道與Glen的“諒解備忘錄”（MOU）



的具體內容。 Decision on the updates of MOU with C&MA regarding 




Pastor Ivy and Glen’s missionary stay in Oslo.





4)
因卑爾根團契三月底已經正式被北歐華人基督教會理事會接受成為其屬



獨立團契，決定在北歐教牧團及理事會在卑爾根牧養事工有具體安排之前，

在奧斯陸堂能力範圍內，繼續請Ivy傳道與Glen將其30%事工安排在卑爾根



團契。Regarding the decision of the acceptance of Bergen fellowship as an 



independent NCCC fellowship from the NCCC council in the end of March, 



within the ministry capacity of NCCC in Oslo, Pastor Ivy and Glen will be invited 



continuously as missionaries  to Bergen with their 30% ministry work in supporting 



the Bergen fellowship, before the official pastoral arrangement is made from 



NCCC Pastoral group / NCCC council.





